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Zápis z 1. jednání Finančního výboru ZMČ Praha 1 konaného 18.1.2023 

Přítomni: Giancarlo Lamberti – předseda FV 

  Stanislav Lazar – místopředseda FV 

  Jolana Braunová – tajemnice FV 

  Ing. Karel Tabery – člen FV 

  Ing. Jakub Veselý – člen FV 

  Mgr. Michal Vostřez – člen FV 

  JUDr. Pavel Marc LL.M. – člen FV 

Omluveni:         Marika Mocková – členka FV 

Neomluveni:     ------------ 

Přizvaní:           Ing. Zdeněk Kovářík, zástupce tajemníka ÚMČ Praha 1 pro oblast finanční a    

majetkovou 

  Tomáš Oliva – jednající za ak. mal. Markétu Jírovou 

    Mgr. Kateřina Dubská – vedoucí oddělení správy nemovitostí 

  Tomáš Zbořil – asistent předsedy FV – dřívější odchod v 17:50 

   Ing. Tomáš Heres – člen Rady MČ Praha 1 pro oblast financí a majetku 

Zapisovatelka:  Jolana Braunová – tajemnice FV 

Zahájení jednání:  16:00 

Ukončení jednání: 18:45 

 

Jednání zahájil a řídil předseda FV Giancarlo Lamberti. 

 

1) Úvod a organizační záležitosti 

Giancarlo Lamberti přivítal všechny přítomné. Na úvod představil návrh jednání výboru a následně 

nechal o pořadu jednání hlasovat. Po hlasování o programu jednání poprosil všechny přítomné i z řad 

hostů a přizvaných zaměstnanců ÚMČ Praha 1, aby se představili v krátkém medailonku. Dále byl 

navržen jako ověřovatel zápisu pan Stanislav Lazar. 

Hlasování číslo 1: Návrh programu jednání – 6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE.  
Návrh byl přijat. 

 

Hlasování číslo 2: Návrh, aby ověřovatelem zápisu byl p. Stanislav Lazar 
6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE. 

Návrh byl přijat. 
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2) Aktualizovaný harmonogram pro zpracování návrhu rozpočtu MČ P1 na rok 2023 

K tomuto bodu se jako předkladatel ujal slova předseda výboru a podrobně seznámil všechny přítomné 

s harmonogramem jednání o rozpočtu. Uvedl, že rozpočet se má schválit na Zastupitelstvu MČ P1 dne 

1.3.2023. K tomuto bodu neměl nikdo z přítomných žádné námitky, a proto se rovnou přešlo 

k hlasování.  

Hlasování číslo 3: Aktualizovaný harmonogram pro zpracování návrhu rozpočtu MČ 
P1 na rok 2023 

6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 
Usnesení: Finanční výbor bere na vědomí aktualizovaný harmonogram pro 

zpracování návrhu rozpočtu MČ P1 na rok 2023. 
 

3) Předběžné výsledky hospodaření MČ Praha 1 za rok 2022 

Giancarlo Lamberti uvedl bod jednání a předal slovo Ing. Z. Kováříkovi. Ing. Kovářík se ujal slova a 

přítomné seznámil se strukturou rozpočtu MČ Praha 1. Vysvětlil strukturu rozpočtu MČ Praha 1 - systém 

ORJ a ORG. Následně podrobně okomentoval příjmovou část rozpočtu - jednotlivé příjmové třídy. Ve 

výdajové části postupně komentuje jednotlivé ORJ. Po skončení výkladu se přihlásil o slovo JUDr. Marc 

se svou námitkou a žádostí o uvedení do záznamu, že byl porušen jednací řád výborů, který, dle slov 

JUDr. Marce, ukládá povinnost rozeslat materiál 3 dny před dnem jednání. Na to reagoval předseda 

výboru se slovy, že bylo v pozvánce jasně definováno, že materiál k tomuto bodu bude promítán a 

pozvánka byla rozeslána dostatečně včas, tudíž se mohl k tomuto bodu ozvat ještě několik dní před 

jednáním. Následně se ujal slova Ing. Kovařík a dodal, že materiál byl promítán z důvodu aktuálnosti, 

jelikož se ještě dokončuje uzávěrka za rok 2022 a každým dnem se čísla radikálně mění. JUDr. Marc 

dále požádal, aby do zápisu bylo uvedeno, že žádá, aby byla součástí materiálů ohledně rozpočtu 

přiložena legenda zkratek a jejich vysvětlení. JUDr. Marc zahájil diskuzi s Ing. Kovaříkem ohledně 

skladby příjmů z výběru pokut. Závěrem otevřel JUDr. Marc diskuzi ohledně platů v případě souběhu 

funkcí nově zvolených radních a radních dosavadních. 

Hlasování číslo 4: Předběžné výsledky hospodaření MČ Praha 1 za rok 2022 
6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

Usnesení: Finanční výbor projednal a bere na vědomí předběžné výsledky 
hospodaření MČ Praha 1 za rok 2022. 

 

4) Předseda výboru dal procedurální návrh na předřazení bodu 5 před bod 3 z důvodu čekajícího 

XXXXXXXX na účast na jednání. Nikdo z členů výboru neměl námitky a předseda nechal 

hlasovat o tomto návrhu. 

Hlasování číslo 5: Návrh na předřazení bodu 5 před bod 3. 
6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

Návrh byl schválen. 
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5) Odpuštění doplatku nájmu pod ateliérem Na Kampě 13, P1 

Na začátek si vzal slovo předseda výboru, aby členům vysvětlil situaci ohledně problematiky tohoto 

bodu. Poté si vzala slovo XXXXXXXXXXX jakožto vedoucí oddělení správy nemovitostí, pod 

jejíž odbor tento problém spadá. Vysvětlila celou problematiku za odbor správy nemovitostí. Mezi 

členy ještě proběhla krátká debata, než byl přizván XXXXXXXXXX,, který jedná v zastoupení na 

základě plné moci za XXXXXXXXXXXXXXXX. Ten dostal slovo, aby se mohl k celé situaci 

vyjádřit. V rámci diskuze s XXXXXXXXXXX padla otázka, zda má XXXXXXXXXXXX vedlejší 

příjmy, načež se prokázalo, že XXXXXXXXXXXXX prodává své obrazy. XXXXXXXXXX tvrdil, 

že XXXXXXXXXXX kromě ateliéru nic nevlastní. Ale po konfrontaci s katastrem nemovitostí 

bylo zjištěno, že XXXXXXXXXXX je spoluvlastníkem bytové jednotky na adrese Na Kampě 13. 

Hlasování číslo 6: Odpuštění doplatku nájmu pod ateliérem Na Kampě 13, P1. 
5 - PRO, 0 - PROTI, 1 - ZDRŽELO SE 

Usnesení přijato. 
Usnesení: Finanční výbor projednal a doporučuje ZMČ P1 uplatnit náhradu 
z bezdůvodného obohacení spočívajícího v užívání pozemku parc. č. 757/2 

katastrální území Malá Strana. 
 

Hlasování číslo 7: Odpuštění doplatku nájmu pod ateliérem Na Kampě 13, P1. 
5 - PRO, 0 - PROTI, 1 - ZDRŽELO SE 

Usnesení přijato. 
Usnesení: Finanční výbor doporučuje Komisi pro kulturu a sport specifikovat 

přínos XXXXXXXXXXXXXXXXX pro MČ P1 a její občany a předložit návrh dalšího 
postupu ve věci nájmu za užívání pozemku v závislosti na zpracovaném 

znaleckém posudku. 
 

6) Skořepka 9, č.p. 423, k.ú. Staré Město - smluvní pokuta 

Předseda výboru vysvětlil celou situaci ohledně tohoto bodu ostatním členům a avizoval vzájemnou 

podobu s následujícím bodem. Předseda navrhl odpustit 80% ze smluvní pokuty. Mezi členy proběhla 

diskuze k tomuto bodu. JUDr. Marc vznesl protinávrh s odpuštěním 90%. Předseda se ztotožnil 

s protinávrhem. 

Hlasování číslo 8: Skořepka 9, č.p. 423, k.ú. Staré Město - smluvní pokuta. 
6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

Usnesení přijato. 
Usnesení: Finanční výbor projednal a doporučuje ZMČ P1 prominout pohledávku ve 

výši 90% ze smluvní pokuty ve výši  1.023.996,35 Kč dle č. VI. odst. 6) smlouvy o 
nájmu bytu č. 2020/1455 ze dne 20. 1. 2021.  
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7) Pštrossova 35, č.p. 1508, k.ú. Nové Město - smluvní pokuta 

Předseda výboru zahájil bod se stručným vysvětlením. Navrhl přijmout stejné usnesení jako 

v předchozím bodě. Nikdo z členů neměl žádný protinávrh ani připomínku. 

Hlasování číslo 9: Pštrossova 35, č.p. 1508, k.ú. Nové Město - smluvní pokuta 
6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

Usnesení přijato. 
Usnesení: Finanční výbor projednal a doporučuje ZMČ P1 prominout pohledávku ve 

výši 90% ze smluvní pokuty ve výši 378.746,11 Kč ( dle čl. VI. odst 6) Smlouvy o nájmu 
bytu č.2021/0020, uzavřenou dne 12.03.2021 

 

8) Prominutí smlouvou stanovené sankce - H&Hotels s.r.o., Václavské nám. 43, č.p.819, P1 

Předseda představil okolnosti k bodu číslo 6. Zároveň navrhl odpustit celou pokutu vzhledem k výši 

pohledávky a platební historii nájemce.  

Hlasování číslo 10: Prominutí smlouvou stanovené sankce - H&Hotels s.r.o., 
Václavské nám. 43, č.p.819, P1 

6 – PRO, 0 – PROTI, 0 – ZDRŽELO SE 
Usnesení přijato. 

Usnesení: Finanční výbor projednal a doporučuje ZMČ P1 vzdát se práva na plnění ve výši 
1.344.593,- Kč z titulu vyměřené smluvní sankce za nesplnění povinnosti plynoucích z čl. I. 

Odst. 2 Dodatku č. 2 ze dne 9.2.2022 ke smlouvě o nájmu č. CES: N-04/2101A. 
 

9) Prominutí smlouvou stanovené sankce - Malostranská beseda a.s., Malostranské nám. 35/21, P1 

Předseda představil okolnosti k bodu číslo 7. Zároveň navrhl odpustit celou pokutu vzhledem k datu, 

kdy byla částka připsána na účet. Zmínil, že částka byla odeslána v den splatnosti, ale na účet připsána 

až 3 dny po splatnosti. Zároveň zmínil platební historii, která je bezproblémová. 

Hlasování číslo 11: Prominutí smlouvou stanovené sankce - Malostranská beseda 
a.s., Malostranské nám. 35/21, P1 
6 – PRO, 0 – PROTI, 0 – ZDRŽELO SE 

Usnesení přijato. 
Usnesení: Finanční výbor projednal a doporučuje ZMČ P1 vzdát se práva na plnění ve výši 
149.468,- Kč z titulu vyměřené smluvní sankce za nesplnění povinnosti plynoucích z čl. I. 

Odst. 4 Dodatku č. 2 ke smlouvě o nájmu č. CES: 2009/2992. 
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10) Projednání a schválení Statutu Finančního výboru ZMČ P1 

Předseda informoval členy o tom, že statut vychází ze zákona o Hlavním městě Praze. Nikdo se do 

rozpravy nepřihlásil. Předseda přešel k hlasování. 

Hlasování číslo 12: Projednání a schválení Statutu Finančního výboru ZMČ P1 
6 – PRO, 0 – PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

Usnesení přijato. 
Usnesení: Finanční výbor projednal a doporučuje ZMČ P1 schválit Statut Finančního 

výboru ZMČ P1 dle přílohy tohoto usnesení. 
 

11) Jednací řád výborů 

Předseda představil Jednací řád výborů. Nikdo se nepřihlásil s námitkou či připomínkou. Bylo zahájeno 

hlasování. 

Hlasování číslo 13: Projednání a schválení Statutu Finančního výboru ZMČ P1 
6 – PRO, 0 – PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

Usnesení přijato. 
Usnesení: Finanční výbor projednal a bere na vědomí jednací řád výborů. 

 

12) Harmonogram jednání Finančních výborů ZMČ P1 na rok 2023 

Předseda výboru představil harmonogram jednání a vysvětlil, proč byly některé termíny změněny. 

Hlasování číslo 14: Harmonogram jednání Finančních výborů ZMČ P1 na rok 2023 
6 – PRO, 0 – PROTI, 0 – ZDRŽELO SE 

Usnesení přijato. 
Usnesení: Finanční výbor schvaluje termíny jednání FV ZMČ P1 na rok 2023. 

 

13) Různé 

Do bodu různé se nikdo nepřihlásil se žádnými komentáři a podněty. 

 

Na závěr p. Lamberti poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání. 

 

 

Schválil: Giancarlo Lamberti, předseda FV ZMČ Praha 1 v.r. 

 

 

Zapsala: Jolana Braunová, tajemnice FV ZMČ Praha 1 v.r. 

 

 

Ověřovatel: Stanislav Lazar, místopředseda FV ZMČ Praha 1 v.r. 

 


